
 
 
 

Reunió: Acta Assemblea Ordinària AFA Escola Garigot 

Data // 
hora: 

05 Febrer 2024 // 16:45h - 18h 

Lloc: Presencial 

Participants:  15 persones 

 

Reunits en junta ordinària l’AFA de l'Escola Garigot el 05 de febrer de 2024, de conformitat amb l'ordre 
del dia: 

1. Tema aparcament Garigot: En primer lloc, iniciem la reunió conversant amb 
en Juan, el director del centre, de com gestionar les diferents problemàtiques per a 
l'aparcament prop de l'escola. Ens informa que des del centre no poden fer molta 
gestió. Per indicacions de l'Ajuntament que van observar, no és competència del 
centre educatiu, de veïns, ni d'altres centres sinó, que és competència d'ells 
mateixos (ajuntament). 
Comentant aquestes problemàtiques, indica que es necessita una persona 
representant de l'AFA per a tenir una reunió amb l'Ajuntament i l'administració. Ens 
informa que com a escola té un topall en aquest procés, però si com a AFA posem 
una queixa i reclamació l'escola ens donarà suport. 
Les famílies presents en l'assemblea, estan d'acord en organitzar-nos per a 
realitzar mobilitzacions i així obtenir solucions de cara a l'ajuntament. 
Una de les vocals presents, la Merche (menjador), indica que una bona forma de 
protesta és fer visible aquesta problemàtica. 
La Silvina (tresorera de junta), indica que estaria bé reunir suggeriments de les 
famílies com a possibles solucions i exposar-les en les pròximes reunions. 
També es comenta l'alternativa de modificar l'horari lectiu, el director ens comenta 
que es podria moure mitja hora, però seria cosa de trastocar diferents activitats de 
la jornada escolar, extraescolars, etc. 
En Javier, membre de l'AFA i expresident de l'antiga junta, s'ofereix com a voluntari 
a ser un dels representants de l'AFA per a les futures reunions entre Ajuntament i 
els centres educatius veïns al nostre. 
En Ricard (pare d'una alumne del centre) proposa realitzar una comissió per a 
treballar i organitzar com a AFA les mobilitzacions. 
 

2. Lectura de l'acta de l'Assemblea anterior: Per a facilitar i agilitzar els temps de l'assemblea, es 
va enviar l'Acta als participants per email prèviament i després es va procedir a aprovar-la per 
unanimitat. 
 



 
 

3. Comptes curs 23/24 Tancament: Presentem els comptes a tancament d’agost 2023. Informem 
que l’AFA ha de ser autosuficient amb les quotes dels socis. Això vol dir que ha de poder 
assumir els costos de la seva operació i administració gràcies als ingressos de les quotes. 
 

4. Projecte Pati Primària: S'informa que el projecte de Pati Primària serà finançat entre 
Escola, AFA i Famílies (realitzarem un crowdfunding). 
En Ricard comenta que seria interessant que es faci una enquesta-treball perquè 
els infants de l'escola puguin trair quin model de pati voldrien pel pati de primària. 
Quedem que això serà parlat amb el director en les pròximes reunions AFA-Centre. 
També proposa crear una comissió mixta de Pati. 
Per això diverses famílies sol·liciten que el claustre s'impliqui més en el projecte. 
 

5. Carnestoltes – Desfilada del Poble`24: Estant pocs dies abans d'iniciar la setmana de 
carnestoltes, s'informa que tot i que enguany comencem a ajuntar idees i 
propostes gairebé al setembre, s'ha arribat a fi de gener amb molts dubtes de si 
podíem participar en la rua. Per això comentem que és necessari difondre més 
entre les famílies, com n'és de maco i divertit realitzar aquest tipus d'activitats com 
a comunitat de famílies del Garigot. 
Finalment, ens presentarem amb Motos Vespa i fins al moment serem 80 famílies. 
Comentem que convidem a les famílies que no han arribat a preparar la disfressa o 
la moto, podien participar vestint de negre i un mocador vermell o blau i així unir-
se a la Rua. 
 

6. Mercat ambulant de 2a mà - Dissabte 27 d'Abril: Vam fer una explicació detallada de 
l'organització i participació en aquest mercat ambulant prenent referències del 
realitzat l'any anterior. Convidem a tots perquè s'animin a participar de qualsevol 
forma. 
 

7. Precs i Preguntes: La Irene, vocal de l'AFA (comunicacions), comenta que les famílies 
de 6è no estan d'acord en el fet que la festa es realitzi l'últim divendres abans de 
finalitzar l'escola. I s'intentés organitzar i parlar de manera interna per a una 
solució adequada per a tots i totes. 
 
Una de les famílies ens informa que en les portes obertes s'havia informat que és 
una Escola de pantalles zero a infantil, però que en algun moment de l'extraescolar 
d'anglès els infants han tingut accés a dibuixos animats per a la realització d'alguns 
exercicis. Aquesta queixa la tenim en compte en junta per a verificar aquestes 
dades i efectuar els canvis necessaris. 

 

No tenint més temes a tractar, i agraint l'assistència de tots els presents, que 
representaven un 8% dels socis de l'AFA, es dona per tancada l'Assemblea Ordinària de 
l'AFA Garigot, en el lloc i data a dalt esmentats. 
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